
Skolen ved Skoven  

 

Skolebestyrelsesmøde 

 

  

Referat skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 30.1.2025 

tilstede: Nine, David, Mette, Astrid, Christina, Martin, Vibeke, Lene, Karin 

Fraværende: Hanne 

 

 Dagsorden Referat  

1. Godkendelse af dagsorden Justering af datoer for kommende møder: 13. 

marts, 1. maj, 24. juni 

 

Dagsorden i øvrigt godkendt 

 

2. Høringssvar 

Drøftelse af om 

skolebestyrelsen skal indsende 

høringsvar til Strategi- og 

handleplan 2025-26 Stærke 

Fællesskaber samt eventuelt 

input til denne.  

Drøftelse af evt. indhold i 

høringssvar. 

 

 

Vi udarbejder udkast til høringssvar. 

Rundsendes til input. 

 

3. Principper 

Opfølgning på arbejdet med 

princippet for terapi, se bilag  

Administrationen har arbejdet 

videre med oplægget efter 

drøftelse på sidste møde.  

 

Forslag til arbejde med næste 

princip: Undervisningens 

organisering  

 

 

Princip for elevernes undervisning og træning 

sendes i høring hos specialisterne og MED. 

 

Udkast til princip for undervisningens 

organisering sendes til bestyrelsen og behandles 

på næste møde. 

4. ”Posen” se bilag 

Er der temaer fra posen, som vi 

ønske at behandle i 

bestyrelsen?  

Drøftelse af skolens tilgang til 

seksualundervisning. Skolen udarbejder udkast til 

en vejledning til forældrene. 

 

Til næste møde prioriterer 

bestyrelsesmedlemmerne hvilke punkter fra 

Posen, vi skal drøfte i bestyrelsen. 

5. Forældrearrangement 

Karin har undersøgt 

muligheden for at skuespiller 

Bodil Jørgensen holder 

Bodil Jørgensen vil meget komme på skolen.  

Forældrene skal have første ret til billetter. 

 

Tidsramme 18.30-20.30 inkl. pause 



Skolen ved Skoven  

 

foredrag/underholder til et 

forældrearrangement.  

 

Betaling 25-50kr tirsdag, onsdag eller torsdag 

uge 13 eller uge 14. 

Kontoret skiver invitation på vegne af bestyrelsen 

og sender ud til forældrene 

6. Nyt fra skolen og forperson  Datoer for ”Dialogmøderne” med det politiske 

udvalg: 8. april og 27. oktober. 

 

Ny skolechef Lone Skovsbøll er blevet ansat med 

tiltrædelse 1.3.  

 

Regnskabet for 2024 endte med -10.000kr. 

Visitation af elever til august 2025 – vi er i gang 

med at visitere skolestartere. Desværre er der 

elever, vi er nødt til at give afslag pga. 

pladsmangel. 

 
 

  

 

  

Kommende møde: 13. marts, 1. maj, 24. juni 

Pkt. til senere: Ide med netværk for forældre til 1’er børn. Skal vi have et princip om forældrenetværk? 


